
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 44
Er ministeren enig i, at vurderingen af forløbet af DONG-kapitaludvidelsen er
afgørende for at sikre, at eventuelle kommende salg af statslige aktiver sker
på et grundlag, der er bedst for befolkningen og statskassen, og er ministeren
derfor enig i, at erfaringerne fra DONG-aktiesalget bør drages på det mest op-
lyste grundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. november 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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